
        Acta Reunió Junta                                                                                                                     Curs 2020/21 

       AFA Escola El Dofí 

REUNIÓ de JUNTA 15 de desembre de 2020 (virtual) 

Assistents (7): Georgina Gómez, Daniel Butti, Eva Sabrià, Laia Font, Marta Bas, Fanta, i Damià Jiménez. 

Inici de reunió a les 18:30h per zoom. 

1. Lectura de l’ordre del dia. 

- Beques menjador 

- Quota AFA 

- Taula inclusió 

- Comissió 50 anys. 

- Torn obert de paraula 

2. Beques menjador  

En Daniel ens exposa la situació. Aquest curs hi ha hagut més demanda però a més la gestió ha estat 

molt dolenta. Portem molt de temps al darrera i hem enviat cartes a totes les administracions. Hem 

contactat amb síndic i estant fent gestions. El problema és que els becats hauran perdut dies. 

Normalment demanàvem unes 55 i aquest curs 70. En tenim aprovades 26. Les altres no se sap i a 

més al ser telemàtic és més difícil saber si faltarà documentació. Estem apretant a les 

administracions i seguint d’aprop.    

3. Quota AFA 

Hem mirat el document de la Rebeca i en base a aquest i amb dades que hem demanat a escola de 

número de famílies nombroses i monoparentals estem elaborant opcions. Comentem que en 

general ens sembla bé la proposta i que quan tinguem números decidim si apliquem per famílies, 

graduem en funció de nombre fills o pugem o no quota base.  En tot cas al gener farem proposta i 

doncs farem extraordinària per comunicar i votar més endavant.   

4. Taula inclusió 

Hi ha un resum del que s’ha anat fent que si cal en Dani ens pot ensenyar. De les accions fetes se’n 

té molt bona valoració, dels tallers de la fundació Vicki Bernadet.  Ara es faran a entitats i també un 

taller Classroom per famílies. Es pot donar difusió a la comissió de comunicació.   

5. Comissions. Festa 50 anys 

Hi haurà entrevista a la ràdio i seria bo si algú a més de la Pilar parla en nom de famílies. Si pot la 

Georgina es connectarà (és via telefònica).  

6. Torn obert de paraula. 

En Damià comenta que amb la nova web, és més fàcil poder posar contrasenya per mirar articles. 

Entenem que es difícil l’equilibri entre la difusió i la privacitat. La majoria de gent però veu 

interessant el debat i que en la mesura del possible es posi accés restringit. Ho parlarem amb la 

Pilar. De totes maneres ara és moment important cares a “portes obertes” i publicitar l’escola, i més 

aquest any que serà amb baixa natalitat i matrícula i en les condicions del curs passat.    

 

Propera reunió: Valorem que al ser telemàtic pot haver horari o dia que va millor i que per la 

propera farem un Doodle uns dies abans per decidir. 

 

Finalització a les 19:45 h. 


